
 

 

Samrådsmöte finskt förvaltningsområde 14 mars 2024 
 

Tid och plats 

”Gamla kirurgen”, Kungsgatan 41, Lindesberg. Klockan 16.00-17.30. 

Deltagare 

Ca 2 invånare på plats.  

Tjänstepersoner på plats: Anna Lundström (kanslichef) 

Politiker på plats: Tomas Klockars (M) (kommunstyrelsens ordförande), Jari 

Mehtäläinen (SD) (socialnämndens ordförande). 

 

Dagordning 

• Tillbakablick 2023 

• Utvärdering Sverigefinnarnas dag 

• Karlskoga pris för årets sverigefinska kommun 

• Övriga frågor 

Tillbakablick 2023 

 

Anna Lundström informerar om verksamheten 2023: 

• Nästan hela statsbidraget användes under året. Precis som tidigare år används 

största delen av statsbidraget för lönekostnader. Stödperson anställd i projekt till 

och men juni 2023. Därefter delar av lönekostnader för samordnare (Anna). 

• Föreningsbidrag på ca 30 000 kronor till föreningen Aftonrodnad, för firande av 

Finlands självständighetsdag i Kristinakyrkan. 

• Bastuflotten blev inte godkänd i besiktningen, stängdes därför av. 

Utvärdering Sverigefinnarnas dag 

Firande skedde i Grenverkets lokaler i Lindesberg. Firandet genomfördes av två 

bibliotekarier inom deras ordinarie arbete på lördagar, därför fanns inga möjligheter att 

göra ett stort firande i år.  



Filmen ”Mitt hem är Sverige, men själen är finsk” visades under dagen. Personalen 

berättade finska djursagor och Taina Luodelahti berättade sagor på finska. Det fanns 

också en liten utställning om författaren Hilkka Alm (levde år 1929-1995). Det bjöds 

också på tårta. 

Synpunkter från invånare på samrådet: 

• Saknades laktos- och glutenfri tårta 

• Ljuden var väldigt lågt vid filmvisningen, det var svårt att se filmen när den 

visades i den öppna lokalen 

Karlskoga pris för årets sverigefinska kommun 

 

Anna Lundström informerar om att Karlskoga kommun fått motta pris som årets 

sverigefinska kommun. Priset delades ut 24 februari av Sverigefinländarnas Delegation. 

Mer finns att läsa på www.minoritet.se  

 

Övriga frågor 

 

• En invånare undrar hur det går med finsk avdelning på särskilt boende (SÄBO). 

Jari Mehtäläinen (SD) informerar att han har med önskemålet inför byggnationen 

av eventuellt nytt SÄBO, men han lovar ingenting.  

 

Det finns en motion som just nu hanteras inom socialnämnden gällande samma 

sak. Motionen är inlämnad av Centerpartiet. 

 

• En invånare undrar om vi kan försöka ännu mer att nå fler gällande dessa möten. 

Få som kommer. Anna Lundström tar med detta till kommunikationsteamet.  

 

• En invånare önskar att det blir bättre kommunikation gällande aktiviteter som 

genomförs av föreningen Aftonrodnad, i de fall de får bidrag från kommunen. 
Anna ska meddela föreningen. 

 

Nästa möte 

 

19 september kl. 17.00 i kommunhuset, Lindesberg. Vid kommande möte ska det finnas 

möjlighet att anmäla intresse för att planera inför Finlands självständighets dag.  
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